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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE CELEBR ADA EN 

PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 12’00 HORES DEL DIA  
TRETZE DE MAIG DE 2008 

 
 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 

 Sra. Margalida Bover Vadell 
Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 
Sra. Virgínia Maria Urdangarin de Manuel 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 

Sr. José Medina Suárez 
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
NO HI ASSISTEIX: 

Sr. Bernard Boutique 
 

 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
Interventor: Sr. Antoni Crespí Serra 
 
 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 23/04/08 .- En compliment d’allò que 
disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de  desembre, 
Municipal i de règim local de les Illes Balears i l ’article 91.1 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurí dic de les Entitats 
Locals, aprovat pel Real Decret 2568/1986, de 28 de  novembre, el Sr. 
President demana als membres de la Corporació si al gú té alguna 
observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior , celebrada el dia 
VINT-I-TRES d’ABRIL de 2008, de la qual se n’ha exp edit, prèviament, 
còpia de l’esborrany a cada Regidor per al seu cone ixement, 
rectificació d’errades o possible formulació d’al·l egacions, si fos el 
cas. 
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No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i catorze els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, celebrada el dia 
VINT-I-TRES d’ABRIL de 2008.  
 
II.- PRESSUPOST, PLANTILLA DE PERSONAL I PLA DE SAN EJAMENT ECONÒMIC-
FINANCER DE L’ANY 2008 .- El Sr. Batle-President eleva a l’Ajuntament 
en Ple el pressupost de la Corporació per a l’any 2 008, dient:  
 

“MEMÒRIA DE BATLIA. PRESSUPOST 2008. 
 

Es formula, en compliment del que disposa l’article  168.4 del Real 
Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’a prova el Text Refós 
de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aques ta memòria de 
Batlia, explicativa del contingut del pressupost de  l'Ajuntament per 
l’any 2008 i de les principals modificacions que s' introdueixen en 
respecte al pressupost de l’any 2008. 
 
PRIMER 
 
El projecte de Pressupost General per a l’exercici 2008 que es 
presenta al Ple per a la seva aprovació està integr at pel Pressupost 
Propi de la corporació i, resumit a nivell de capít ols, és el següent: 
 
a) Estat de despeses. 
 

Capítol   Import 
Capítol 1.  Personal 5.599.953,38 
Capítol 2. Compres de bens i serveis 8.179.100,00 
Capítol 3.  Despeses financeres 462.174,66 
Capítol 4.  Transferències corrents 672.600,00 
Capítol 6.  Inversions 21.883.384,10 
Capítol 7.  Transferències de Capital 200.000,00 
capítol 8. Actius financers 10.000,00 
Capítol 9.  Amortització préstecs 495.000,00 
TOTAL DESPESES 37.502.212,14 
 
b) Estat d’ingressos. 
 

Capítol Import 
Capítol 1.  Imposts directes 6.095.000,00 
Capítol 2.  Imposts indirectes 1.400.000,00 
Capítol 3.  Taxes i altres ingressos 12.557.373,62 
Capítol 4. Transferències corrents 2.877.000,00 
Capítol 5.  Ingressos patrimonials 872.000,00 
Capítol 6. Alienació inversions reals 2.500.000,00 
Capítol 7. Transferències de capital 2.029.000,00 
Capítol 8. Actius financers 0,00 
Capítol 9. Passius financers 9.171.838,52 
TOTAL INGRESSOS 37.502.212,14 
 
SEGON.- Pressupost de despeses 
 
En el capítol primer del pressupost de despeses s’i nclou el crèdit 
necessari per atendre a l’increment determinat a  l ’avantprojecte de 
Pressuposts Generals de l’Estat per a l’any 2008. 
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Com a places noves es creen nou places de policies i dues d’oficial, 
amb les mateixes característiques de les ja existen ts, una plaça de 
personal laboral fix, psicòleg, del grup A1, amb un  nivell 16 de 
complement de destí i un complement específic de 4. 000 Euros i, 
finalment, dues places d’auxiliar administratiu, gr up C2, complement 
de destí 15, complement específic de 5.599,33 Euros  i productivitat de 
511,32 Euros. 
 
En els capítols 2 a 4 no es produeixen variacions s ignificatives 
respecta a l’exercici anterior, incloent-se el crèd it necessari per 
atendre als diferents contractes i assegurar el cor recte funcionament 
dels serveis públics. 
 
En el capítol 6 trobem les novetats més significati ves del present 
pressupost. L’Ajuntament ha dissenyat un ambiciós p la d’inversions que 
comporta la subscripció d’una operació de crèdit qu e requerirà de 
l’aprovació d’un pla econòmic financer, en els term es prevists en 
l’article 19 del Real Decret 1463/2007, de 2 de nov embre pel que 
s’aprova el Reglament de desenvolupament de la Llei  18/2001 en la seva 
aplicació a les entitats locals.  Entre les inversi ons més destacades 
tenim la nova escoleta municipal, les inversions in closes en el FOMIT, 
l’embelliment i millora de Capdepera i les dotacion s de serveis de 
carrer Roses, Cala Gat, Es Marisc i Canyamel, totes  elles finançades 
amb contribucions especials. 
 
TERCER.- pressupost d’ingressos. 
 
En el pressupost d’ingressos en els ingressos ordin aris les 
estimacions han estat efectuades fonamentalment pre nent com a 
referència bàsica l’avanç de liquidació de l’exerci ci 2007. 
 
L’increment en la previsió d’ingressos per l’impost  sobre 
construccions, instal·lacions i obres i en l’Impost  sobre Bens 
Immobles respon a l’increment en el tipus de gravam en presentada per a 
la seva aprovació al Ple.” 
 

Així mateix, en compliment del que preveu l’art. 90 .1 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Rè gim Local i l’art. 
126.1 del Text Refós de les Disposicions Legals  vigents en matèria de 
Règim Local, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 78 1/1986, de 18 
d’abril, és elevada al Ple la Plantilla de Personal  que comprendrà els 
següents  llocs de feina: 

 
 

PLANTILLA DE PERSONAL 2008 
 

       
A) PERSONAL FUNCIONARI     
       
Denominació  Núm. Places Grup NCD  
       
I. Amb habilitació de      
caràcter Nacional      
       
I.1 Secretari   1 A1 30  
I.2Interventor   1 A1 30  
 
       
II.-Escala Admó. General      
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II.1 T.Admó Gral.  1 A1 25  
       
II.2 T. Admó Tributària Tresoreria 1 A2 20  
II.3 subescala Administrativa 5 C1 18  
II.4subescala auxiliar  13 C2 15  
       
III. Escala Admó especial      
       
III.1 subescala Tècnica      
       
III.1.1 Arxiver   1 A1 25  
III.1.2 Administratiu d'Arxiu  1 C1 18  
III.1.3 Arquitecte  1 A1 25  
III.1.4 Arquitecte Tècnic  2 C2 20  
III.1.5 Tèc. Prom. Cultural  1 A2 20  
III.1.6 Assistent Social  2 A2 20  
III.1.7 Inspector Serveis Medi Amb. 1 A2 20  
III.1.8 Tècnic Esports  1 A2 20  
       
III.2 Subescala de serveis      
Especials       
       
III.2.1 Policia Local      
       
III.2.1.1 Inspector  1 C1 22  
III.2.1.2 Subinspector  2 C1 21  
III.2.1.3 Oficials  8 C2 17  
III.2.1.4 Policies  37 C2 16  
III.2.1.5 Auxiliar  11 C2 12  
       
III.2.2 Comeses especials      
       
III.2.2.1 Zelador d'obres  2 C2 14  
III.2.2.2 Zelador Mediambient 1 C2 14  
       
       
 
B) PERSONAL LABORAL      
       
Denominació   núm. Places  nivell titulació 
       
Assessor lingüístic  1  Llic. Filol. Catalana 
Psicòleg   1  Llicenciat en psicologia 
Bibliotecari   1  Diplomatura  
Auxiliar Biblioteca  2  Batxiller  
Monitors cursos  20  Segons especialitat curs 
Professor de Música  1  Grau Mitjà conser. Musica 
Professors cursos de música 15  segons especialitat curs 
Professor d'E.S.O  2  Professor E.S.O. 
Cap de Brigada  1  Graduat Escolar 
Oficial 1ª   7  Graduat Escolar 
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Oficial 2ª   10  Graduat Escolar 
Peó   4  Certificat escolaritat 
Tecnic Medi ambient  2  F.P. II grau  
Peó  especialista  2  Certificat escolaritat 
Notificador   1  Graduat Escolar 
Recepcionista  3  Graduat Escolar 
Operaris neteja  9  certificat Escolaritat 
Treballadores Familiars  2  Certificat Escolaritat 
Ordenança   1  Certificat Escolaritat 
Agents Tributaris  2  Graduat Escolar 
Educador de Carrer  2  Diplomatura  
Tècnic de Joventut  1  Diplomatura  
Monitor Esports  1  Batxiller  
Administrativa Of. Turisme  1  Batxiller  
monitora de turisme  1  Graduat Escolar 
       
 
 

El Sr. Sebastià Sureda Rosselló, Regidor d’Hisenda,  presenta a 
l’Ajuntament en Ple el pressupost general per a l’a ny 2008, dient: 
 
 
 

“PRESENTACIÓ PRESSUPOST 2008. 
 
CONSIDERACIONS PRÈVIES: 
 
Us presentam els pressupost 2008, plantilla de pers onal i pla de 
sanejament economic-financer. Us demanareu el retar d en l’aprovació 
d’aquests, i evidentment, i com a responsable d’aqu est departament, us  
exposaré abans de donar les xifres i entrar a expos ar el pressupost 
les raons d’aquest retard i una sèrie de reflexions : 
 
1ª) Canvi d’interventor. Ha estat com partir de zer o a mitjans de 
gener. Podrieu dir que ens haguéssim  pogut estalvi ar el canvi. 
Sincerament, creim que durant aquests mesos que el nou interventor ha 
estat aquí, hem aclarit la situació i el departamen t rutlla i rutllarà 
molt més. Vull agrair-li la seva intervenció com  n o podia ser d’altre 
forma. 
 
2ª)  L’entrada en vigor de la Llei d’Estabilitat Pr essupostaria ha 
deixat sense efectes les possibilitats de l’empresa  pública 
d’endeutar-se. Evidentment, si s’haguessin pres les  decisions en el 
seu moment ara ja estarien en marxa i algunes final itzades. No ha 
estat així. L’endeutament d’aquesta ja no és possib le. Per tant, i 
vist la legalitat vigent, hem confeccionat un Pla d e Sanejament que 
ens permet assumir un deute important que considera m necessari. Aquest 
Pla té una vigència de 3 anys. No es pot fer un alt re pla durant 
aquest període; per això  les inversions elegides h avien de ser 
pensades entre tots els partits que governen Capdep era. De totes 
formes, vull expressar clarament que la voluntat d’ endeutar d’una 
forma important l’Ajuntament de Capdepera no ha est at una capritxada. 
Ha estat fruit de discussions, moltes d’elles agres , però finalment 
s’ha pres la decisió amb renuncies de tots els que formam part 
d’aquest govern. 
 
3ª) L’aprovació pel préstec FOMIT  a principis de m arç, decisió de 
Madrid retardada per les eleccions generals, tampoc  ha ajudat. Hem 
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d’incorporar aquestes inversions via  endeutament a l pressupost. En 
cas de que aquest s’hagués aprovat anteriorment seg urament hagués 
estat necessari l’elaboració d’aquest Pla de Saneja ment. 
 
ALTRES CONSIDERACIONS: 
 
4ª) Es tracta, per tant d’un pressupost gens “norma l” que ens 
compromet durant la legislatura. I en l’endeutament  futur, per això la 
decisió no es podia prendre de pressa i corrents. L ’oposició, 
evidentment, esgrimirà els seus arguments, però con sideram que en un 
escenari de paràlisi econòmica que afecta  a sector s importants és fa 
necessari  que les administracions públiques, entre  ella la local, la 
seva intervenció per reactivar la nostra economia. Això no vol dir, 
que amb les inversions pressupostades ens donem per  satisfets; esperam 
de la CAIB i de l’estat inversions directes.  
 
5ª) En quant a l’empresa pública municipal, com pod reu observar dels 
pressupost no apareix ja que la tenim en “stand by” . Durant les 
comissions informatives s’ha parlat sobre el tema, i creïm que 
l’empresa pot ser d’utilitat en un tema realment im portant: la 
devolució de l’IVA . Però per dur a terme una corre cte gestió de la 
mateixa ens manca els gestors (interns o externs) q ue dirigeixin 
tècnicament aquesta empresa pública, sense aquests és un risc massa 
elevat. Cercarem aquest equip tècnic per dur a term e aquesta tasca, 
sens dubte, i també, si cal, fer les modificacions estatutàries 
necessàries per adaptar la societat existent fent-l a més àgil. 
 
6ª) Estarem tots d’acord amb que tant la pressió fi scal del ciutadà 
d’aquí, com el nivell d’endeutament de l’Ajuntament  de Capdepera està 
per la mitja o inferior, no obstant, seria convenie nt seguir en 
aquesta situació  amb una percepció de que el poble  necessita ma de 
metge ¿ 
 
Finalment voldria també agrair al Mateu Melis, des Grup les seves 
aportacions en el transcurs de les comissions infor matives, (se n’han 
convocades 3) i que es tenguin en compte les seves peticions per part 
dels regidors responsables.  
 
EXPLICACIÓ DEL PLA DE SANEJAMENT ECONOMIC-FINANCER 2008.- 
 
El present Pla Econòmic Financer respon a l’estable rt per la Llei 
18/2001, General d’Estabilitat pressupostària, i al  Real Decret 
1463/2007, de 2 de novembre pel que s’aprova el Reg lament de 
desenvolupament de la Llei 18/2001 en la seva aplic ació a les entitats 
locals. 
 
“Curiosament l’actual llei general d’estabilitat pr essupostària 
perjudica aquells ajuntaments amb un baix endeutame nt .És a dir, 
segons la llei només es pot endeutar per l’import d el capital satisfet 
a l’exercici anterior.” 
 
Motiva, igualment, l’elaboració d’aquest Pla Econòm ic Financer, allò 
que s’ha exigit pel Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 Març, en el 
que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de  les Hisendes 
Locals, que en el seu article 53, 1 i 2 estableix l a necessitat 
d’elaborar un Pla de Sanejament Financer en el règi m d’autorització de 
les Operacions de crèdit a llarg termini, quan dels  estats comptables 
es dedueixin situacions contràries a les disposades  en el principi 
d’estabilitat pressupostària establert en la Llei G eneral 
d’Estabilitat. 
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El present Pla conté mesures encaminades al complim ent de l’objectiu 
de l’estabilitat pressupostària en els termes previ stos Llei i Rel 
Decret, junt amb mesures de gestió, tributàries, fi nanceres i 
pressupostàries que a més d’assegurar seguir tenint  ajustat 
positivament l’estalvi net i situat per davall del 110 per cent el 
volum de deute, permetin el compliment del principi  d’estabilitat 
pressupostària. 
 
*Situació de la pressió fiscal Capdepera respecte a ltres pobles amb 
característiques similars. 
IBI a forma de exemple 
Per tant, i centrant-nos en l’Impost sobre Bens Imm obles de natura 
urbana, l’Ajuntament de Capdepera es situa en la ba nda baixa en quan a 
pressió fiscal per l’impost (el nombre 18 d’un tota l de 30 
Ajuntaments), i això tot i que la revisió cadastral  del nostre 
Ajuntament és de les de major antiguitat, de 1994, la qual cosa suposa 
que els valors cadastrals sobre els que s’apliquen els tipus 
impositius són de menor quantia a Capdepera en comp aració a la resta 
de municipis de les Illes. 
 
Per tant, hem de concloure que al nostre municipi, amb un tipus de 
gravamen del 0,62%, molt inferior al màxim legal pe rmès del 1,16% i 
inferior també a la mitja del municipis de més de 5 .000 habitants de 
les Illes, que es situa en el 0,63%, disposa encara  d’un ample 
recorregut fiscal en l’Impost sobre Bens Immobles. 
 
*Límit de l’endeutament a llarg termini: 
 
L’estalvi net resultant és de 2.564.238,23 i el per centatge 
d’endeutament damunt els recursos ordinaris del 25, 32%. El préstec 
màxim que és podria fer sense tenir estalvi net neg atiu ni excedir del 
límit del 110% és de 11.213.991,06 Euros. 
 
Endeutament previst de 9,171,838.- Aprox. 2milions per davall del 
límit màxim. 
 
D’acord amb l’article 19 del Real Decret 1463/2007,  de 2 de novembre 
pel que s’aprova el Reglament de desenvolupament de  la Llei 18/2001 en 
la seva aplicació a les entitats locals, el Ple de l’Ajuntament haurà 
d’aprovar un Pla econòmic financer que, d’acord amb  l’article 22 
s’haurà de remetre a l'òrgan competent de la Comuni tat Autònoma que 
exerceix la tutela financera, en el termini màxim d e 15 dies hàbils a 
comptar des de l'aprovació pel Ple el qual prèvia r evisió de la 
documentació rebuda i sense perjudici de sol·licita r els aclariments i 
informació complementària que consideri convenient,  serà els competent 
per a l’aprovació del pla que, una vegada efectuada , serà notificada 
per escrit a l’entitat local. 
 
MESURES ADOPTADES PER LA CONSECUCIÓ DE L’EQUILIBRI PRESSUPOSTARI 
 
Les mesures adoptades al pressupost d’ingressos per  garantir el 
compliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostar ia són les 
següents: 
 
En l’impost sobre bens immobles en sessió plenària de 21/12/2007 va 
acordar incrementar el tipus de gravamen passant de l 0,55% al 0,62% 
D’acord amb els càlculs efectuats s’estima que s’ob tindrà un increment 
de la recaptació (incloent les noves altes) proper als 300.000 Euros, 
fixant-se la previsió d’ingressos pel 2008 en 4.400 .000 Euros. 
 
En l’Impost sobre construccions, instal·lacions i o bres es presenta a 
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aprovació del ple la modificació del tipus de grava men, passant del 2% 
actual a un 3,2%, la previsió d’ingressos pels prop ers exercicis és 
d’un increment en la recaptació d’entorn al 60%. 
 
En la taxa de fems el ple de l’Ajuntament, en sessi ó de 21 de desembre 
de 2007, va aprovar un increment en les tarifes de la taxa de fems 
d’entorn al 20%, l’objectiu de l’Ajuntament es redu ir el dèficit 
existent en la prestació del servei per tal d’allib erar recursos 
financers que permetin assolir el compliment de l’o bjectiu 
d’estabilitat pressupostaria.  
 
En l’Impost sobre Activitats Econòmiques, l’Ajuntam ent assumeix el 
compromís d’incrementar els coeficients de situació  de l’impost per 
assegurar un increment en la recaptació. 
 
EXPLICACIÓ DELS PRESSUPOSTS.- 
 
Dit això, us passaré a exposar com a quedat els pre ssupostos del 2008: 
 
El total  del pressupost queda xifrat 37.502.212,14 , respecte 
l’exercici anterior que pujà 14.689.000 representa un increment del 
155% motivat bàsicament per l’increment de les inve rsions que pugen a 
21.883.384,10 (més endavant les comentarem). 
 
1) Apartat d’Ingressos 
 
A) Ingressos Corrents: 
 
Globalment i comprant l’exercici anterior la diferè ncia real 
(eliminant l’efecte de les contribucions especials que distorsionen el 
resultat)  és de 772.000 (5%) que a més ens permet fer front (entre 
d’altres) a la despeses per devolució del capital ( capítol 9 de 
despeses). 
 
Impostos directes: L’increment ve donat per increme nt de la recaptació 
de l’IBI Urbà ja que es va incrementar el tipus a 0 ,62% i també de 
l’IAE per ajustar-ho a la liquidacions de l’exercic i anterior i  la 
correcta aplicació dels índex de situació.   
Increment en conjunt d’un 20%. 
 
Impostos indirectes: hi ha una reducció motivada pe r la baixada de la 
recaptació (541.000.-) en la liquidació de l’anteri or pressupost a 
pesar de tenir en compte l’increment de l’ICO (Impo st sobre 
Construccions i Obres) al 3,2%. Que s’aprova en l’a ctual pressupost. 
Reducció d’un 6,7%. 
 
Taxes i altres ingressos: hi ha un increment de 8.1 02.872,62€ però 
eliminant l’efecte de les contribucions especials i  que pugen a 
8.145.545.- fa que realment hi hagi una reducció en  la recaptació 
degut als ajustes efectuats en funció de la liquida ció de l’exercici 
anterior. 
Destacam: 
Increment: 
Recollida de fems . 
Baixada recaptació de per llicencia urbanística (ef ectes de les 
dotacions al 2009) 
Baixada recaptació de per multes per infraccions ur banístiques. 
Reducció global -42.672,96 € (- 0,96%). Prova de qu e els ingressos 
s’han ajustat a les liquidacions de l’exercici ante rior. 
 
Transferències corrents.- 
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Increment en conjunt de  436.869,94 €(18%). Motivat  per subvencions 
sobretot referent IMAS i construcció escoleta munic ipal. 
 
Reducció sub. Policia turística, adaptada a liquida ció. 
 
Ingressos Patrimonials.- 
Increment global  86.488,00 € (11,0%). 
Motivada per la signatura de convenis.  
B) Ingressos de Capital: 
 
Alienació inversions reals.- Es refereix a la venda  de solars urbans 
municipals que estan situats a la urbanització de C osta Canyamel. 
L’objectiu d’aquesta venda és per fer front al cost  municipal  de la 
pròpia urbanització (entre d’altres que es descriur an a l’apartat 
d’inversions). 
 
Transferències capital.- 
 

CIM: SUBV. REDACCIO NORMES  40.000,00  

 SUBV. CASTELL  50.000,00  

 POS2008: PLUVIALS CARRER ROSES  165.000,00  

 SUBV. EMBELLIMENT I MILLORA CAPDEPERA FASE 1  800.000,00  

 SUBV. EMBELLIMENT I MILLORA CAPDEPERA FASE 2  500.000,00  

 
Increment d’aquest capítol 
 

    1.624.232,04 €  401,3% 
 
Passius financers.- 
 
D’acord amb el pla de sanejament el deute a llarg t ermini pot arribar 
a 11.213.991€. 
 
Ara bé, podriem haver anat al màxim. 
 
L’estructura de l’endeutament. El deute que es gene rarà amb aquest 
pressupost és de dos tipus: un, que vendrà donat pe r les condicions 
del mercat bancari, i l’altre el que prové de l’end eutament amb l’ICO 
(Institut de Crèdit Oficial): el repart és del 60% pel primer i del 
40% pel préstec FOMIT. Creïm en la importància amb el cost de 
l’endeutament: el cost és del 0,5% fixo durant els 15 anys de la seva 
vida. Tenint en compte aquesta dada la quantitat qu e s’estalvia és 
aproximadament (si agafam que com mínim el cost pro mig serà del 5 % 
anyal) de una quantitat de 1.360.000 €, el cost al 0,5 % és de aprox. 
140.000 Euros durant tota la vida del contracte, en  canvi a un tipus 
promig del 5% serà de aprox. 1,500.000 €. Gens meny spreable. 
 
 
desglose endeutament Fomit 3.658.627,00 € 39,90% 

 Reste 5.513.211,52 € 60,10% 

  9.171.838,52 €  

 
2) Apartat despeses 
 
PER CAPITOLS: 
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A) Despeses Corrents.- 
 
Capítol 1.  Personal 
 
Increment respecte 2007 
 

       343.638,94 €  6,5% 
 
Descripció d’acord memòria de Batlia. 
Com a places noves es creen nou places de policies i dues d’oficial, 
amb les mateixes característiques de les ja existen ts, una plaça de 
personal laboral fix, psicòleg, del grup A1, amb un  nivell 16 de 
complement de destí i un complement específic de 4. 000 Euros i, 
finalment, dues places d’auxiliar administratiu, gr up C2, complement 
de destí 15, complement específic de 5.599,33 Euros  i productivitat de 
511,32 Euros. 
 
Increment 2 auxiliars adm., 9 policies i 2 oficials  (compensació en 
gratificacions), plaça psicòleg compartida amb Son Servera. 
 
Capítol 2. Compres de bens i serveis 
 
Increment motivat bàsicament per increment de la ne teja de via pública 
i recollida de fems 
 

    1.503.800,00 €  22,6% 
 
Capítol 3.  Despeses financeres 
 
Increment motivat per increment del deute 

 
       303.069,06 €  190,5% 

 
Capítol 4.  Transferències corrents 
 

-      280.458,94 €  -29,4% 
 
B) Despeses de capital 
 
B.1.Inversions reals 
 
*Acompanyar annex inversions 
 
*Variació exercici anterior 
 

  20.693.408,70 €  1739,0% 
 
                               Total …………… 21.883.384,10 €  
 
*Com es financien les inversions: 
 

INGRESSOS 
ORDINARIS 

ALIENACIÓ 
INVERSIONS 

REALS 

CONT. 
ESP. 

PRESTECS SUBVENCIONS 

37.000,00  2.500.000,00  8.145.545,58  9.171.838,52  2.029.000,00  
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0,2% 11,4% 37,2% 41,9% 9,3% 

 
*Explicació de les inversions: 
 
Les inversions definides a l’annex afecten a quasi totes les àrees de 
gestió. 
 
Reflexió: zona en constant pèrdua de competitivitat  i futur incert, no 
només econòmica respecte a altres zones de Mallorca . Es fa necessari 
inversions que generin expectatives a mig i llarg t ermini. Però 
aquestes mesures de inversió via endeutament munici pal no són 
suficients si no venen acompanyades d’altres mesure s per part de les 
altres administracions i els agents locals. 
 
En el camp de competitivitat turística deixau-me ex pressar els meus 
temors a les inversions realitzades a la Platja de Palma. Aquesta zona 
és una zona privilegiada i com a tal tota inversió resulta poca 
sobretot tenint en compte la diversitat de nuclis q ue s’han d’atendre. 
 
Per tant, que no es digui que aquest equip de gover n no planifica les 
inversions. 
 
a) Inversions en infrastructures 
 
Dotacions de serveis: 
 
Dotació Cala Gat 
Dotació Es Marisc  
Dotació Costa Canyamel 
 

Total…..9.050.606,20  
 
Projectes realitzats. 
Intenció: “normalitzar” situació urbanística d’aque stes zones i 
motivar la seva urbanització incrementant l’activit at constructiva amb 
el conseqüent ingrés per llicencies urbanístiques i  dinamització 
econòmica 
 
Dotació de Costa de Canyamel: a més de l’anterior a mb intenció de 
subhastar els solars municipals a la zona per reinv ertir en altres 
projectes. 
 
Problemàtica amb veïnats. 
 
FOMIT/embelliment Capdepera 
 

FOMIT  4.244.007,32  

 
Recordar que l’IVA el paga s’Ajuntament. 
 
-Casc antic de Capdepera. Revitalització del casc a ntic amb les 
repercussions que això comporta: econòmica, social i cultural. 
 
-Actuacio zona C Rajada: adequació de les infrastru ctures turístiques 
i residencials 
 
-Info /Ofic. Info tur.: construcció de la nova ofic ina d’informació 
turística a Cala Rajada a més d’una sèrie d’actuaci ons: senyalització, 
informació mòbil, etc. 
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-No passeig marítim: és una actuació que s’ha elimi nat del pla fomit. 
Es demanarà que sigui la Demarcació de Costes qui e s faci càrrec.(fent 
cas de l’oposició) 
 
*Fase I i II embelliment  de Capdepera. Carrer Port  
 

EMBELLIMENT I 1.570,334,24  770.334,24 800.000,00 

MILLORA CAPDEPERA.     

FASE 1     

EMBELLIMENT I  1.900.000,00 1.400.000,00 0 500.000,00 

MILLORA CAPDEPERA.     

FASE 2     
 
*POS Pluvials del Carrer Roses. 
 

POS 2008: PLUVIALS CARRER ROSES  270.580,52  

 
De caràcter plurianual. 
*Compra de solars. 
 

COMPRA DE SOLARS  500.000,00 500.000,00 
 
*Pagament d’inversions realitzades en períodes ante riors 
(corresponents a l’anterior equip de govern): puja aprox. 200.000 
Euros. 
 
P.e. Revisió de preus piscina coberta 161.109. 
 
Nota: pràcticament l’assumpció d’aquestes inversion s es “menjava” el 
teòric límit d’endeutament per aquest exercici. 
 
PROJECTES.- 
 

Normes Subsidiàries: la seva elaboració i aprovació  posterior  
és de caràcter obligatori si es vol seguir optant a  subvencions i 
ajudes del CIM i altres organismes. 
Altres projectes: sense projectes no hi ha possibil itats d’accedir a 
subvencions. 
 
PROJECTES I NORMES 
SUBSIDIRARIES  320.000,00 280.000,00 40.000,00 

ALTRES PROJECTES  400.000,00 400.000,00   
 
Projecte de nou ajuntament 
Adequació i millora  d’edifici policia municipal 
 

AJUNTAMENT  150.000,00  

EDIFICI POLICIA MUNICIPAL  150.000,00  

 
Projecte pel bus interurbà 
 
b) Inversions Socials, Culturals i esportives, Ambi entals.- 
 
INVERSIONS SOCIALS  
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La construcció d’aquesta escoleta municipal a Capde pera és també 
d’obligat compliment, ja que no es l’actual incompl eix la normativa i 
fa que no es pugui adjudicar la seva concessió. 
 

GUARDERIA  1.100.000,00 626.000,00 474.000,00 

 
Tancament jardins centre de dia, inversions sanitat  pels ambulancers 
del PAC de Capdepera, pla de supressió de barreres arquitectòniques 

 
TANCAMENT JARDINS CENTRE DE DIA  24.000,00 24.000,00 

INV. SANITAT  36.000,00 36.000,00 

SUPRESSIÓ BARRERES ARQUITECTONIQUES 35.000,00 35.000,00 
 

Adequació parcs infantils (correctament dotats) 
 

PARC INFANTIL   40.000,00 40.000,00 
 
INVERSIONS ESPORTIVES.-  
 
La inversió en la nova gespa artificial al Camp de futbol és una 
petició feta per part dels molts usuaris a n’aquest es instal·lacions 
juntament amb  nous equipaments dins aquest complex e. 
Tancament del rocodrom del Clot de Sa Grava. 

  

INV. NOVAS CAMP DE FUTBOL  395.000,00 395.000,00 

TANCAMENT ROCODROM  15.300,00 15.300,00 

INVERSIONS INST. ESPORTIVES  7.500,00 7.500,00 

INV. ESPORTS  200.000,00 200.000,00 
 
INVERSIONS CULTURALS./JOVENTUT- 
 
Condicionament de Ca’n Creu d’Inca; alternativa a l ’Ajuntament en cas 
de que es construeixi un de nou. 
En quant a l’ampliació de l’escola de música, un de ls temes plantejats 
a les comissions informatives confiam en una aporta ció íntegra per 
part de la Conselleria d’Educació i Cultura. 
 

CAN CREU D’INCA  600.000,00 600.000,00 
 
Adaptació local de joves  llogat.  
 

CASAL DE JOVES  50.000,00  

 
INVERSIONS MEDIAMBIENTALS.- 
 
Abocador de Son Terrassa (fons europeus) 

 

ABOCADOR DE SON TERRASSA  100.000,00  

 
Accessibilitat i serveis de platges 

 

ACCESSIBILITAT I SERVEIS PLATGES  81.000,00  

 
Agenda Local 21 (Estudis i treballs tècnics) 
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ESTUDIS I TREBALLS TECNICS  65.000,00  

 
B.2.Transferencies de capital 
 
No destacable 
 
B.3.Passius financers 
Increment motivat per augment d’endeutament i per i ncorporació de 
deute no comptabilitzada a l’exercici anterior. 
 

         271.343,37 €  121,3%
 
CONTESTACIONS AL PP/GRUP: 
 
*Podriem fer, com l’anterior equip de govern, amaga r inversions 

i ficar-les a despeses corrents: fer un renting (ll oguer financer) 
d’un rocodrom, una pista d’skate o una pista multis port. 

 
 Són conceptes reals de deute que efectivament són deute i com a 

tal s’han de tractar. 
 
*Tipus d’inversió:  
-Contribucions especials carrer ciutat 12000 eur pr omig casa 
- carretera vella far 
 
Des del començament no s’ha xerrat de la situació f inancera de 

heredada. 
 
*Propostes del PP = 0, comissions on no s’ha presen tat o inclús 

s’han hagut de suspendre per la legalitat de la not ificació.” 
 

El Sr. Joan Ferrer, en primer lloc, dóna la benving uda a 
l’Interventor.  

Seguidament agreix al Sr. Sebastià Sureda l’explica ció que ha 
fet del pressupost, però no li ha convençut. No fa falta que es 
disculpi pel retard. Per altra banda, no va a discu tir el pla de 
sanejament, però existeixen qüestions al pressupost  presentat amb les 
quals no està d’acord.  
 
En primer lloc el Partit Popular vol denunciar lo s egüent: 
1. El retràs amb la presentació del pressuposts. 
2. La inviabilitat de dur endavant una part grossa d’aquest. 
3. Lo mal fets que estan. 
4. L’augment del gasto corrent. 
5. El deute que generaran aquests pressuposts. 
6. L’augment important d’imposts que a la llarga ge neraran aquest 
pressuposts. 
7. El total desinterès del Equip de Govern per vole r debatí aquests 
amb l’oposició, ja que ha sigut un tema totalment t ancat quan els heu 
presentat. No s’ha consensuat amb l’oposició. 
8. La demagògia dels representants d’alguns partits  quan estaven a la 
oposició. 
Això convida ha fer una reflexió seriosa del que av ui voleu aprovar i 
començarem per el cinquè punt. Si el que teniu clar  es que voleu 
endeutar l’ajuntament fins als límits mai pensat pe r qualque partit, 
lo seriós hagués sigut reunir abans a tots els part its per xerrar 
d’aquest tema i anar a cercar el consens amb projec tes que ens 
interesses a tots i poder analitzar d’una manera me s seriosa el 
desenvolupament dels pressupostos. I dic seriosa pe rquè no ho és de 
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cap manera, aquests pressuposts son el resultat d’u na mala gestió amb 
els primers, i un resultat d’una política sense ten ir ben clar el que 
voleu fer, i això es tradueix amb un munt d’idees, si un munt, però 
que es volen executar totes amb un any, i això es t otalment impossible 
e inviable. Aquest Equip de Govern no te cap capaci tat de gestionar 
aquests pressuposts, i això ens dur al segon punt d e la denuncia que 
hem fet abans. 
Tampoc actualment aquest Ajuntament te la capacitat  per gestionar 
totes les contribucions especials que generaran, i que moltes de les 
inversions que es volen dur a terme estan lligades amb altres 
inversions, lo qual no es podran dur a terme cap de  aquestes que es 
troben lligades, per tant arribem al tercer punt de nunciat al 
principi. 
I el que es mes greu, la voluntat d’endeutar l’Ajun tament sense 
analitzar fins a on podem arribar. Normalment una f amília o una 
empresa quant es vol endeutar analitza fins ha on p odem arribar, o 
sigui mostrem els dits, o un tros de peu. Aquí vosa ltres mostreu tot 
el cos, vos es ben igual el que pensem nosaltres o el que pugui pensar 
el ciutadà, vos es ben igual que la pròxima, perdo,  les pròximes 4 0 5 
legislatures es trobin fermades sense una capacitat  de poder resoldre 
temes greus o interessants de cara al municipi, vos  a n’ha foteu de 
tot aquí l’únic que interessa es la cadira i la pag a cada mes, no hi 
ha mes interès que aquest, lo altre que voleu demos trar es una 
mentira, una pantomima, uns dir que bons i guapos q ue som, purament 
una façana, i això vos heu de fer-ho mirar. Això en s condueix al quart 
punt abans denunciat. 
Basta esperar el següent punt de l’ordre del dia pe r veure lo mal 
parits que son, que per poder-los quadrar augmentem  un impost amb un 
60 %, i a mes a mes se posen uns ingressos que vosa ltres sabeu que no 
recaptareu, això no mes es una petita mostra del qu e voleu fer amb els 
diners dels contribuents els propers anys del que r esta d’aquesta 
legislatura. Una mala gestió i un augment dels impo stos per intentar 
equilibrar els números. Això ens dur al tercer i se xt punt denunciat 
abans. 
Estaiem d’acord en que es pugui assumir un deute, p erò al acabar la 
legislatura els pròxim ha de tenir les mans lliures  per poder 
treballar e invertir a on tinguin promès al seu pro grama electoral, i 
de la manera que ho feu només caldrà un economista per gestionar la 
deute i poder pagar a final de cada mes las despese s dels capítols 1, 
2, 3, 4, 7, 8 i 9, o sigui únicament gasto corrent,  cap inversió. 
I el retràs o sigui el primer punt de la denuncia q ue suposa, dons 
suposa que el punt numero quatre d’aquest Ple, o si gui l’aprovació del 
préstec del FOMIT, es farà fora de plaç amb els inf ormes negatius dels 
tècnics.  
 

El Sr. Sebastià Sureda respon que s’ha sol·licitat i obtingut 
una pròrroga.  
 

El Sr. Ferrer diu que a l’expedient no hi ha cap es crit de 
sol·licitud ni cap contestació concedint la pròrrog a. Hauria d’estar a 
l’expedient.  
 
I toca xerrar un poc dels pressuposts: 
 
D’entrada es veu clarament que s’han fet quadrar pe r complir amb la 
normativa vigent, principalment al capítol d’ingres sos i això en durà 
a que l’Ajuntament no tindrà liquidés i a final d’a ny haurà problemes 
per poder liquidar factures o el que pugui ésser pi tjor no poder 
liquidar las nòmines dels funcionaris i dels trebal ladors. 
Al capítol d’ingressos, a la funcional 11201, la pa rtida del IBI, s’ha 
augmentat una quantitat molt mes elevada de la reia l, ja que es va 
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aprovar un augment del tipus impositiu del 0,55 al 0,62, i segons 
vosaltres suposava un augment de uns 300.000 €, ja veiem que l’augment 
ha sigut de 600.000 €. Es clar que en aquests press upostos aquesta 
nova quantitat es falsa. 
A la funcional 28201. Impost de construccions, s’ap rova una quantitat 
que es impossible recaptar, per molt que vulgueu ca stigar al 
contribuent amb un augment sangrant del impost de l a construcció. Ens 
trobem a un moment delicat de la economia, moltes f amílies tenen 
problemes per arribar a final de mes, moltes tenen la il·lusió de 
poder construir una petita casa o comprar un pis pe r deixar de pagar 
lloguer, vos vull recordar que a dia d’avui el sect or de la 
construcció passa per uns moments delicats, i no és  de rebut augmentar 
aquest impost amb un 60%, ja que lo únic que feu es  augmentar el cost 
de la construcció, augmentar el preu de venta, i au gmentar las 
dificultats de las famílies per poder accedir a las  vivendes, ja que 
tots els costs repercuteixen al comprador final. El s joves que es 
volen emancipar vos ho agrairan. I el que també es clar es que aquesta 
quantitat està inflada. 
La funcional 31201. Taxa llicencia urbanística es t roba també inflada. 
La funcional 31007. Apareix novament amb la intenci ó de anar sumant 
quantitats per quadrar els números. 
Funcional 34006. Ingressos de guarderia passa el ma teix que he dit 
abans. 
Funcional 39103. Multes infracció urbanístiques no s’ha recaptat ni un 
Euro aquest any passat, a les hores aquesta partida  tindria que 
desaparèixer. 
I també el que tenim clar es que hi heura partides de subvencions que 
no s’ingressaran. L’any 2007 manquen d’ingrés de me s o manco 350.000 € 
de subvencions. 
Al capítol de les despeses de l’Ajuntament ens preo cupa l’augment del:  
Capítol 1 de personal sense tenir en compte el que suposarà amb tenir, 
si qualque dia es té, la Valoració dels Llocs de Tr eball, de moment 
s’han pressupostat uns complements de productivitat , que suposa un 
augment de sou encobert, i això es il·legal, emperò  el Batle ja sabrà 
el que fa. 
Capítol 2. Compra de bens i serveis un augment d’un  23% amb un muntant 
de 8.179.100 €. Podem treure dintre de les despeses  lo següent: 
Funcional 011 amb el codi 91303. Amortització prést ec des nou. 362.000 
€. 
Capítol 4. Benestar comunitari. 
Funcional 440 amb el codi 22700. Neteja i acondicio nament, un augment 
de 300.000€, i demano com es menja això, s’assignar à aquesta quantitat 
directament al actual concessionari? 
Funcional 454. Festes populars 412.000 € i visca la  pepa. En semblava 
recordar que aquesta quantitat s’havia de rebaixar,  però el que es 
segur es que no bastarà ja que l’any passat es va s uperar amb un 20%. 
Al capítol 5 a la funcional 510 veiem que augmenten  las partides de 
reparació i manteniment de vies i obres i de parcs i jardins amb un 
muntant de 125.000 €, o sigui un 20% mes del que hi  havia l’any 2007. 
I els que ens preocupa que el manteniment del repet idor de la 
televisió baixa quan de cada dia es veu la televisi ó pitjor. 
El que està ben clar es que no s’han treballat aque sts pressuposts, 
basta analitzar las partides de les inversions per veure la poca 
dedicació que han tingut amb els pressuposts, i lo que es pitjor lo 
mal fet i desquadrats que es troben. 
Si al ingressos corrents hi posem els reals i desco mptem els ingressos 
de les contribucions especials, ens trobem que les despeses son 
superiors als ingressos; estan desquadrats; anem mo lt malament 
d’aquesta manera, lo qual ens demostra que no hi ha  cap tipus 
d’interès per dur endavant un exercici seriós i que  a la fi l’únic que 
es dura cap endavant es la paralització dels pagame nts dels proveïdors 
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i dels sous dels treballadors amb el consegüent col ·lapse financer que 
a la llarg d’aquesta legislatura anirà augmentant a l mateix temps que 
anireu augmentant la pressió fiscal en detriment de ls ciutadans. 
I ara anem a repassar les inversions i com es volen  pagar: 
La compra de solars es finançarà amb la venda d’alt res solars. Això 
sembla més una immobiliària que un ajuntament. Per altra banda sembla 
que es vendran els solars per a pagar les infrastru ctures i què serà 
primer, la venda o les obres? Primer es vendran els  solars per a dotar 
de serveis a la zona o primer es dotarà de serveis i després es 
vendran? Una altra contradicció és el projecte del nou ajuntament. Fa 
un temps el Batle, o millor, crec que va ser Maria Orts, va dir que la 
Consellería redactaria el projecte sense cost algun  per a 
l’Ajuntament; ara es finança amb un préstec. 
Segons l’annex d’inversions que figura a l’expedien t del pressupost, 
totes les inversions es financen amb préstec llevat  de "compra de 
solars", "altres projectes", "inversions en el Cast ell", "2ª fase del 
embelliment de Capdepera" i la "dotació de serveis de Canyamel". 
(El Sr. Ferrer llegeix l’annex d’inversions de l’ex pedient del 
pressupost, on figuren les inversions i el seu fina nçament.) 
 
En altres ocasions l’ajuntament ha aconseguit inver sions en el 
municipi sense cost per al poble: Residència de la tercera edat; 
passeig de les Pites o de les Atzavares; regeneraci ó de les platges; 
regeneració del torrent de Canyamel. No obstant aix ò en aquest 
pressupost totes les inversions es financen amb pré stec.  
 
I en quant al punt vuitè de la nostra denuncia feta  al principi de la 
meva intervenció (demagògia), és distint el que dei en en les sessions 
plenàries alguns membres de l’equip de govern quan estaven en 
l’oposició i el que diuen ara. Només un parell de p erles: 
 
Sessió de 26 de maig de 2005: 
 
El Sr. José Serra Bonnín diu: 
“Despesa  corrent en bens i serveis ha augmentat un  17% en dos anys. 
Això es inadmissible, denota ineficiència per part del equip de 
govern.” 
 
Ara en un sol any puja molt més. 
 
El Sr. Mateu Garau manifesta: 
“Les zones ajardinades només s’arreglen quan hi ha mercat medieval, 
l’haurem de posar cada 6 mesos” 
“Sembla que l’única intenció que teniu és seguir am b la dinàmica dels 
grans projectes, com ara la residència, i deixar el  municipi 
completament descuidat.” 
 
També ara les zones ajardinades solament es cuiden quan se celebra el 
mercat medieval, com podem observar aquests dies.  
 
La Sra. Maria Orts diu:  
“El dia 11 d’abril se celebra la primera sessió d’u na comissió 
informativa per a estudiar els pressupostos. Això s embla una falta de 
previsió i una vaguería.”  
 
Aquest any la primera sessió de la comissió s’ha ce lebrat el dia 30 
d’abril. 
 
Nosaltres trobem que manquen inversions com: 

- Ampliació dels locals de la tercera edat. 
- Seguir implantant las bombetes de baix consum. 
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- Instal·lació progressiva de tecnologia Wi-Fi. 
- Bonificacions fiscals per famílies necessitades. 
- Potenciació d’energies renovables. 
- Creació d’un refugi per animals. 
- Creació de rutes cicloturístiques i de senderisme . 
- Ampliació de l’Escola de Musica. 
- Completar la zona d’oci i esports del Clot de sa Grava. 

 
Entre d’altres que nosaltres creiem que son molt in teressant i que 
apostem perquè dins un futur no molt llunya siguin realitat, com ja 
podeu veure també el cost del que nosaltres propose m no es molt 
elevat. 
Per tot el que he exposat abans el nostra vot es un  NO rotund.” 
 
Seguidament fa ús de la paraula el Sr. Mateu Melis Tous, dient: 
 
“Nosaltres farem una mica de resum, encara que en x errar de 
pressupostos és una mica mal de fer, però intentare m ésser breus. 
 
En primer lloc, expressar el mateix que als darrers  pressupostos i que 
amés el Sr. Batle va recollir la proposta de fer el  plenari el 
capvespre per així poder assistir un major nombre d e ciutadans ja que 
parlem del pressupost de l’Ajuntament. 
 
Veiem que en aquest cas, no ha estat així. També, v olem expressar la 
nostra disconformitat en que no s’ha parlat ni come ntat amb les 
associacions aquest pressupost. Me consta que s’els  va entregar una 
còpia del 2007, i encara estan esperant que els tor neu a convocar per 
parlar del 2008. I això que hi havia partits que ar a formen part de 
l’equip de govern que anunciaven al seu programa el ectoral 
pressupostos participatius.  
 
Per altra banda, arriben tard, molt tard i a part d e tard, amb 
presses, ja que  se ens va presentar a l’oposició p er primera vegada 
el 30.04.08, es a dir, es a dir, si llevam els fest ius, ens heu donat 
set dies per estudiar-los. Però be, així i tot, ten im alguna cosa a 
dir: 
 
Nosaltres no qüestionarem si les partides son veríd iques o no, ens hem 
limitat a fer la lectura del que ens haveu presenta t: 
 
 
INGRESSOS: 
 
El primer que veiem és la pujada dels impostos, que  augmenten els 
directes (IBI) en un 15 %, i que suposa una quantit at de 600.000’-€ 
 
Després veiem la pujada dels indirectes (ICO) que p uja un 60 %, amb el 
que confieu ingressar 1.400.000 quan l’any anterior  s’han reconegut 
només 541.000’-€. És a dir que espiareu cobrar per obres, tot i que 
estem en recessió econòmica 860.000’- € mes. 
 
En quan a taxes, també es nota la puja sobretot de la taxa de fems, 
augmentada una mitja (segons l’informe de l’interve ntor) de un 20 % 
que suposa si miram el recaptat l’any anterior un i ncrement de 
400.000’-€. 
 
600.000’-€ IBI 
860.000’-€ ICO 
400.000’-€ Fems 
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TOTAL 1.860.000’-€ que pagarem de mes el 2008 que e l 2007, només amb 
taxes. 
 
Altra punt a destacar és la venda dels solars de Ca nyamel, que dóna la 
sensació que heu venut la pell de l’ós abans de caç ar-lo. Veurem com 
és ven, que és el que recaudem i on s’inverteix. De  moment s’ha 
pressupostat 2.500.000’-€. 
 
Altres ingressos son per subvencions i el més espec tacular és un 
préstec de 9.000.000’-€ per fer les inversions, que , entre altres 
coses, no sabem ni hem vist el pla d’amortització. El que està 
clarissim és que no serà a tres anys, que es el que  queda de 
legislatura. 
 
DESPESES: 
 
Si anam a despeses per capítols, destacaríem el seg üent: 
 
El capítol 1, (personal)a augmentat, també per que s’han creat més 
places. Nosaltres consideram que el que manquen son  administratius, no 
auxiliars, ja que és on recau la major part de la f eina. També vos 
vaig demanar a la comissió on és colocarien aquest auxiliars i 
pareixia que no es tenia massa clar. 
 
El capítol 2 (despesa corrent) augmenta un 23%. Be no se si ha arribat 
el moment de fer demagògia amb que sou uns tudats, que no sabeu 
gestionar be la despesa corrent, que sou uns mans f oradades, etc.… 
Això és el que sol dir l’oposició normalment a l’eq uip de govern. Jo 
vos ho deix en les vostres mans, però si que vos vu ll dir que al 
passat pressupost vareu pujar aquest capítol un 15 %, aludint que hi 
havia moltes factures d’enrera, però es que enguany , damunt aquest 
augment i afegim el 23 %. No sé que deu pensar el S r. Serra, portaveu 
d’UCAP a la passada legislatura quan veu aquest inc rement desmesurat. 
Al pressupost del 2005, diu textualment “la despesa  corrent ha 
augmentat un 17 % en dos anys. Això és inadmissible , denota 
ineficiència per part del equip de govern”.  
 
En les partides de despesa corrent, nosaltres desta cariem només les 
que ens pareix una mica desproporcionat, tant per a munt, com per 
avall.  
Entre altres, veim els increments al apartat de fem s i manteniment, 
que pugen, però també ni hi ha que baixen, com per exemple la partida 
de l’escola de música o del teatre. Es veu que no s ’aposta per la 
cultura. 
 
RECAPITULEM: 
 
Augmentau els ingressos via impostos ( 1.860.000’-€ ) per a la vegada 
augmentar la despesa corrent en aproximadament la m ateixa quantitat. 
Amb que? 
 
Pues amb la recollida de fems i neteja viària 
Amb el manteniment de parcs i jardins 
Amb el manteniment del clavegueram, es a dir en des pesa corrent. 
 
INVERSIONS: 
 
El primer que volem dir és que un equip de govern q ue fa uns 
pressupostos per més de una legislatura, el mínim q ue havia de haver 
fet, si és que tingués una mica de dignitat polític a és convidar a 
l’oposició a participar del que molt probablement t ambé tindran que 
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pagar en propers pressupostos. També ens hagués agr adat saber el paré 
de les associacions de veïnats envers les inversion s i on es fan. 
Temps ni havia si s’hagués volgut. 
 
Per altra banda, no tenim cap pla de com s’amortitz aran aquests 
hipotètics préstecs, malgrat sigui un supost, per s aber el deute 
públic d’aquest Ajuntament a partir del 2011. Jo de manaria  que se ens 
passi aquest supost, fins a quinze anys, abans de e ndeutar-nos o, 
millor dit, hipotecar el futur d’aquest Ajuntament,  per que sinó, es 
fàcil preveure que els propers consistoris es veura n obligats a pujar 
els impostos per, simplement fer front a les deutes  adquirides. No hem 
vist cap estudi seriós del que acabo de dir, només un pla de 
financiació fet per poder-vos endeutar, simplement per a complir la 
llei, amb plaços de carència de cinc anys, etc.… 
 
Nosaltres ham fet el “compte de sa vella” per el qu e fa a inversions: 
 
Destinau a inversions, segons el pressupost la quan titat de 
21.883.384’-€. Si llevam el que paguen en contribuc ions especials Es 
Marisc, Cala Gat i Canyamel, es redueix a 13.737.83 9’-€. 
 
Si permutam els solars de Canyamel amb altres inver sions, es a dir, no 
és que faceu noves inversions, sinó que es canvien unes per les 
altres, ho reduïm a 11.237.839’-€. 
 
Després, agafant el capítol de subvencions ens trob em amb que, ojalà 
sigui així, ens han de abonar 2.029.000’-€ , que el  que queda per 
invertir realment aquest ajuntament és de 9.208.839 ’-€., que es 
finançarà amb un préstec, que de l’únic que tenim n oticies es el del 
FOMIT que es finançarà a 15 anys que, l’únic que sa bem es que te un 
interès preferència i una carència de cinc anys, es  a dir, que 
començarà a pagar-lo el proper consistori. 
 
Ens hipotequeu, en el millor dels casos, en 9.000.0 00’-€ . Creiem que, 
realment el que feu és hipotecar el poble per els p ropers 15 anys.  
 
Crec que tenim precedents per exemple a la Comunita t Autònoma, on el 
govern anterior va endeutar la comunitat amb les in frastructures (surt 
cada dia als diaris, metro, autopistes, etc.…) i, a ra, condiciona 
l’actual govern autonòmic. Bé, els vostres partits,  exceptuant UM que 
ja hi era i per tant, l’hi va be, estàveu a l’oposi ció i ho criticàveu 
en força, Ara feu el mateix.  
 
Repassant les inversions i on és realitzen, es enca ra més curiós com 
l’equip de govern fa parts i quarts amb els dos nuc lis poblacionals 
més importants quan a nombre de residents. Deixant de banda les 
urbanitzacions, que el que es fa es a costa de cont ribucions 
especials, i també essent objectius amb altres inve rsions que son per 
tot el municipi (Cotxes de la policia, brigada, ges pa, mobiliari urbà, 
etc.), el cert es que específicament al nucli de Ca pdepera s’hi 
inverteixen 8.600.000’-€ quan al nucli de Cala Raja da només 
2.163.000’-€. Es a dir, de cada 100’-€ de préstec, 80’-€ s’invertiran 
a Capdepera als propers tres anys i 20’- € a Cala R ajada. Nosaltres, 
si fos per un any, ho entendríem, enguany te toca a  tu i l’any qui ve 
a jo, però fer un pla d’inversions a tres anys, per  pagar-ho en quinze 
i fer parts i quarts, no ens pareix gens bé. Es cur iós que als 
pressupostos del 2005, el portaveu d’UCAP, entre al tres coses digués. 
“El nostre pressupost estaria basat en el turisme…”  Pareix ésser que 
aquest equip de govern ha oblidat quin és el princi pal motor de 
l’economia d’aquest municipi.  
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Però encara vull anar més alluny. A Capdepera, alma nco es veuran coses 
(Rehabilitació casc antic, Can Creu d’inca, C/. Por t embellit), però 
és que a Cala Rajada no es veurà rés. Ni hi ha prev ist invertir al 
parc de Sa Gravera (Dotar-lo de enllumenat, serveis , banys públics, 
etc.…) ni cap pla d’embelliment del casc antic de C ala Rajada ni dels 
principals carrers turístics. Com vaig esmentar a l a comissió de 
turisme, la nostra proposta és l’embelliment del ca rrer Elionor 
Servera des de la plaça dels pins, on s’haurien d’h abilitar uns 
aparcaments subterranis i fins a la sala multiusos,  on també hi haurà 
aparcaments, per el carrer de l’agulla. El que teni u pensat fer, es 
pot incloure perfectament dins el POS i rebre subve ncions del CIM, com 
ara el carrer ciutat o roses. 
 
Per altra banda, de totes les propostes que va fer ES GRUP, no s’ha 
recollida cap ni una. Jo me vull permetre el luxe d e enumerar-les, per 
que vull que quedi constància de les nostres propos tes. Moltes d’elles 
són petites coses, però creiem que importants: 
 
PROPOSTES FETES 

 

plaques solars camp de futbol 

plaques solars polisportiu 

llamas camp de futbol 

caseta venda entrades 

acumuladors d’aigua calenta 

quarter de la policia local a la rotonda del camp de futbol 

Sales d’assaig al polígon 

Magatzem de la brigada al polígon 

Casal de joves al clot de sa grava 

Bus Interurbà, 

Subvenció a l’adquisició de la primera vivenda per a joves 

Escola de música (ampliació) 

Toldo escola de música 

Rampa escola de música 

Cortina vermella Teatre 

Compra "Es Molí", 

Administratius enlloc de Aux. 

Subvenció per a projectes joves 

Inv. Clot de Sa grava (Il�luminació i tancament) 

 
També, com vaig esmentar a la comissió valdria la p ena estudiar fer 
les dotacions de serveis i altres inversions per l’ empresa pública, 
que per això està, i, desprès de que ES GRUP ho pos às damunt la taula, 
el Sr. Interventor a la darrera comissió, va admetr e que valdria la 
pena posar-ho en marxa, per l’estalvi fiscal que re presenta. (crec que 
es millor no donar xifres). 
 
Creiem realment que aquests pressupostos no estan m adurs. 
 
Nosaltres, vist que la pressa per dur aquests press upostos a plenari, 
és per poder optar als préstecs del FOMIT, i vist q ue tanmateix ja no 
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hi sou a temps ja que el plaç acabava ahir, demanar ia al equip de 
govern que els deixi damunt la taula, se estudiïn l es propostes, se 
parli amb les associacions de veïns i una vegada mé s madur i sabent el 
futur econòmic que espera als consistoris futurs, t ornar-ho a dur per 
la seva aprovació. Creiem que valdria la pena. Sinó , el que presentau 
avui es un pressupost a ric i ventura, suïcida que condicionarà el 
futur econòmic d’aquest municipi almanco per els pr opers quinze anys.”  
 
El Sr. Sebastià Sureda respon que és una temeritat parlar de les 
diferents quantitats que s’inverteixen en un nucli de població i en un 
altre. És una forma d’enfrontar a la població. S’ha  millorat el 
manteniment de parcs i jardins. Quant a la plantill a, és correcte 
l’apreciació que fa el Sr. Mateu Melis respecte a l es places 
d’auxiliars i administratius. En relació a la parti cipació veïnal, es 
va celebrar una reunió amb les associacions de veïn s, però no van 
presentar cap proposta. Haurà de canviar-se l’estra tègia. No obstant 
això, la informació ha de donar-se primer als grups  polítics 
municipals. El endeutament està justificat. No pode m quedar-nos 
parats, esperant les subvencions d’altres organisme s. S’ha d’invertir 
en el poble. A més convé que se sàpiga que l’anteri or ajuntament es va 
endeutar en 4.000.000 € per a la construcció de la Sala Multiusos. 
S’ha de treballar pel poble, no solament esperar qu e vinguin 
subvencions. 
El Sr. Joan Ferrer diu que respecte a l’empresa púb lica sempre estaran 
d’acord, ja que ells van impulsar la creació. A més  seria lògic que no 
haguéssim de pagar l’IVA. S’ha dit que Capdepera pa ga poc en relació 
amb altres municipis. La situació econòmica és dole nta, per això s’ha 
de pensar molt abans d’augmentar la pressió fiscal.  Quant a les 
propostes com supressió de l’IVA, sol·licitud d’inv ersions, estem 
d’acord. 
 
El Sr. Mateu Melis diu que ha manifestat la seva op inió per si es 
volen tenir en compte les seves propostes. 
 
El Sr. José Gallego diu que s’adhereix al manifesta t pel Sr. Sebastià 
Sureda. S’ha treballat molt en la confecció dels pr essupostos i el pla 
d’inversions reflecteix la realitat del municipi. 
 
La Sra. Maria Orts diu que estam davant uns pressup ost diferents i 
actuals. No per la quantitat de diners sinó perquè totes les partides 
s’han revisat i s’han adequat a la realitat. Ja est ava bé d’un 
pressupost que any darrera any eren calcats (donava  igual un equip de 
govern que un altre). Simplement no es reflexava ca p iniciativa i 
careixien de l’ésser fresc que despren ara aquest e quip de govern. 
És un pressupost que reflexa les ganes de fer feina  que té aquest 
equip de govern i la necessitat que tenia aquest mu nicipi de millorar 
les infrastructures existents i de dotarlo de les q ue manquen. 
Es realitzen inversions per tot el municipi.  
La venda de solars ha d’estar prevista.  
S’augmenta la despesa corrent per a pagar factures pendents dels 
últims quatre anys. 
El PP solament pretén judicialitzar la vida polític a sense demostrar 
el mínim interès.  
Hi ha retard i s’ha de treballar molt per a posar o rdre en la 
comptabilitat. 
És un pressupost que dóna seguretat al municipi dur ant aquest quatre 
anys i sobretot demostra l’enteniment, la confiança  i el consens entre 
tots els partits que formam el govern municipal i q ue a priori pot 
parèixer un batiburrillo de partits. 
Està clar que en aquest pressupost no s’inclouen to tes les inversions 
ni actuacions necessàries, però cal recordar que an am  molt enrera (7 
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urbanitzacions sense serveis) i que en quatre anys no es pot 
solucionar tot l’endarreriment. Però són uns pressu postos que aposten 
per la millora de les infrastructures (totes actuac ions sostenibles) i 
dels serveis bàsics (neteja, escoleta, oficina de C ala Rajada). 
Per primera vegada un pressupost reflexa clarament on s’endeutarà 
l’ajuntament (compra de solars, dotació de serveis,  camp de futbol, 
clavegueram...) sense amagar res i amb un endeutame nt responsable que  
es va acompanyar d’un pla de sanejament amb unes me sures molt 
assumibles per fer front  als 9.000.000 € de préste c i no posar en 
perill la liquides de l’ajuntament.  
Per tot això creiem que és un bon pressupost per fe r front a les 
necessitats del nostre poble i el defensam per ser necessaris. 
 
El Sr. Joan Ferrer diu que la Sra. Orts segueix fen t demagògia. Ha 
faltat al respecte a l’anterior equip de govern, no  obstant això ell 
no ha faltat mai al respecte a cap regidor.  
No s’ha ingressat tot el que s’havia previst en el pressupost de l’any 
passat. Ja veurem aquest any què passa. Són uns pre ssupostos inflats.  
El pla de sanejament solament està previst fins a l ’any 2010.  
La pujada d’impostos repercutirà negativament en l' economia del poble.  
No s’ha judicialitzat  la vida política, solament s ’ha recorregut 
davant la jurisdicció contenciós-administrativa una  ordenança fiscal 
que creiem no ajustada a dret. 
 
El Sr. Mateu Garau diu que està d’acord amb el mani festat pel Sr. 
Sebastià Sureda. En aquests últims quatre anys insi stia en com es 
gastava els diners.  
 
El Sr. Mateu Melis diu que si s’accepten les seves propostes i l’equip 
de govern necessita la seva col·laboració, està dis posat a col·laborar 
en el que faci falta.  
 
El Sr. Rafel Fernández Mallol demana al Sr. Ferrer que mostri més 
respecte a l’equip de govern i en concret als membr es del seu partit, 
que no estan a l’ajuntament per la cadira i pel sou . 
 

No havent-hi més intervencions,  
 

Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa M unicipal 
d’Hisenda. 
 
 Vists els informes emesos per l’Interventor i que figuren en 
l’expedient.   
 

Vist l’art. 168 i següents del Text Refós de la Lle i  Reguladora 
de les Hisendes Locals, aprovat per Reial Decret Le gislatiu 2/2004, de 
5 de març. 
 
 Vists els articles 2 a 23 del Reial Decret 500/199 0, de 20 
d’abril. 
 
 Vists els articles 3, 19 i 22 de la Llei 18/2001, de 12 de 
desembre, general d’estabilitat pressupostària. 
 

Per DEU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 
PSM-EN) i SIS  vots en contra (Regidors del PP i Es Grup), sent d isset 
el nombre legal de membres del Consistori i setze e ls assistents, és 
aprovat el següent: 
 
ACORD: 
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Primer.-  Aprovar inicialment el pressupost general per a l’ exercici de 
2008, el qual, resumit per capítols, és el següent:  
 
a) Estat de despeses. 
 

Capítol   Import 

Capítol 1.  Personal 5.599.953,38 

Capítol 2. Compres de bens i serveis 8.179.100,00 

Capítol 3.  Despeses financeres 462.174,66 

Capítol 4.  Transferències corrents 672.600,00 

Capítol 6.  Inversions 21.883.384,10 

Capítol 7.  Transferències de Capital 200.000,00 

capítol 8. Actius financers 10.000,00 

Capítol 9.  Amortització préstecs 495.000,00 

TOTAL DESPESES 37.502.212,14 

 

b) Estat d’ingressos. 

 

Capítol Import 

Capítol 1.  Imposts directes 6.095.000,00 

Capítol 2.  Imposts indirectes 1.400.000,00 

Capítol 3.  Taxes i altres ingressos 12.557.373,62 

Capítol 4. Transferències corrents 2.877.000,00 

Capítol 5.  Ingressos patrimonials 872.000,00 

Capítol 6. Alienació inversions reals 2.500.000,00 

Capítol 7. Transferències de capital 2.029.000,00 

Capítol 8. Actius financers 0,00 

Capítol 9. Passius financers 9.171.838,52 

TOTAL INGRESSOS 37.502.212,14 

 
Segon .- Aprovar la plantilla de personal formada per tot s els llocs de 
feina del personal funcionari, laboral i eventual d e l’Ajuntament, que 
s’adjunta al present acord. 
 
Tercer .- Aprovar les Bases d’Execució del Pressupost Gene ral. 
 
Quart.-  Aprovar el Pla econòmic financer redactat en compl iment de 
l’establert a l’article 19 del Real Decret 1463/200 7, de 2 de novembre 
pel que s’aprova el Reglament de desenvolupament de  la Llei 18/2001 en 
la seva aplicació a les entitats locals. 
 
Cinquè.-  Que l’esmentat pressupost sigui exposat al públic per un 
termini de quinze dies hàbils previ anunci en el Bu tlletí Oficial de 
les Illes Balears, a efectes de reclamacions, en co mpliment al que 
disposa l’article 169.1 del Real Decret Legislatiu 2/2004 pel que 
s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les  Hisendes Locals i 
20.1 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril. 
 
Sisé.- El pressupost General se considerarà definitivament  aprovat si 
durant l’esmentat termini no es presenten reclamaci ons, i entrarà en 
vigor en l’exercici corresponent, una vegada public at el resum per 
capítols de cada un dels pressuposts que l’integren  en el BOIB. 
 
Setè-  Que es remeti, simultàniament a la publicació del pressupost al 
BOIB, a l’Administració de l’Estat, a l’Administrac ió Autonòmica i al 
Consell Insular de Mallorca, als efectes procedents . 
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III.- MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE L’ IMPOST SOBRE 
CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES .- El Consistori examina 
l’expedient relatiu a la modificació de l’ordenança  fiscal reguladora 
de l’impost sobre construccions, instal·lacions i o bres. 
 

El Sr. Sebastià Sureda diu que és conscient de la i mpopularitat 
que suposa pujar els impostos, però en aquest cas e stem per sota de la 
majoria dels municipis de Mallorca.  
 

El Sr. Joan Ferrer manifesta la seva oposició a la pujada 
d’aquest impost. Va en contra de les directrius del  govern. No 
facilitarà la construcció, que és un sector que est à passant per un 
període delicat i a més és un sector que arrossega altres indústries. 

 
El Sr. Mateu Melis diu que aquesta pujada suposa un  pas enrere. 

Aquesta pujada significa més despeses per al constr uctor, i es 
repercuteix en el preu final de l’habitatge. No és prudent pujar 
aquest impost ara. 

Vist l’informe emès per Intervenció, dia 21 d’abril  de 2008. 
 
 Vist el dictamen emès per la comissió informativa municipal 
d’Hisenda. 
 

Vistos els articles 15 i següents del Text Refós de  la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reia l decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març. 
 

Per DEU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 
PSM-EN) i SIS  vots en contra (Regidors del PP i Es Grup), sent d isset 
el nombre legal de membres del Consistori i setze e ls assistents, 
S’ACORDA:  
 

Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal 
reguladora de l’impost sobre construccions, instal· lacions i obres i 
exposar al públic l’expedient, mitjançant edicte pu blicat en el tauler 
d’anuncis de l’Ajuntament, en el BOIB i en un diari  dels de major 
difusió de la comunitat autònoma, pel termini de tr enta dies per a 
possibles reclamacions. Aquesta aprovació provision al esdevindrà 
definitiva, de forma automàtica, si transcorregut l ’esmentat termini 
d’exposició no s’hi interposen reclamacions. 
 

L’entrada en vigència queda prevista per al dia seg üent de la 
publicació en el BOIB de l’acord d’aprovació defini tiva, o provisional 
elevada automàticament a definitiva. 
  
IV.- APROVACIÓ PRÉSTEC FOMIT .- El Consistori examina l’expedient 
relatiu a la concertació d’una operació de crèdit p er finançar obres 
amb càrrec al Fons Financer de l’Estat per a la Mod ernització de les 
Infrastructures Turístiques. 
 

El Sr. Joan Ferrer pregunta quan s’ha sol·licitat l a pròrroga; 
la documentació relativa a la sol·licitud i la resp osta concedint la 
pròrroga hauria d’estar a l’expedient; no obstant a ixò no està. Per 
aquesta raó s’abstindrà. El seu grup està a favor d ’aquesta operació i 
li agradaria a provar-la, però per aquest defecte d e forma 
s’abstindrà.  
 

El Sr. Mateu Melis diu que li sembla interessant aq uesta 
operació financera, però la destinació del crèdit p odria modificar-se 
en alguns casos. A l’expedient falta un document, p er això no pot 
votar a favor, però li sembla bé. 
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 Vista la proposta de Batlia de dia 8 de maig de 20 08. 
 

Vist l’informe emès per Intervenció, dia 5 de maig de 2008. 
 
 Vist el dictamen emès per la comissió informativa municipal 
d’Hisenda. 
 

Vistos els articles 48 i següents del Text Refós de  la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reia l decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març. 
 

Per DEU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 
PSM-EN) i SIS  abstencions (Regidors del PP i Es Grup), sent diss et el 
nombre legal de membres del Consistori i setze els assistents, 
S’ACORDA:  
 
Primer.- Aprovar la concertació d’una operació de p réstec amb el BBVA, 
per un import de TRES MILIONS SIS-CENTES CINQUANTA– VUIT MIL SIS-CENTES 
VINT-I-SET EUROS (3.658.627,00 €) amb un tipus subv encionat del 0,5%. 
 
Segon.- Autoritzar al Sr. Batle per la signatura de  qualsevol document 
que sigui precís per a la tramitació de la operació . 
 
Tercer.- Autoritzar al Sr. Batle, com a Ordenador d e Pagaments, al Sr. 
Tresorer i al Sr. Interventor, perquè puguin dispos ar, de manera 
conjunta, del préstec. 
 
 

A l’empara del disposat en l’art. 73 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i 
de règim local de les Illes Balears, art. 76 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local i art. 96, del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el Sr. Batle 
abandona la sala mentre es debat i vota el punt “V.- Aprovació canvi titular contracte recollida 
de fems”, puix que la seva família ha tingut relació amb les empreses interessades, quedant com 
presidenta la Sra. Maria Orts Rodríguez, primera Tinent de Batle. 

 
V.- APROVACIÓ CANVI TITULAR CONTRACTE RECOLLIDA DE FEMS.- El 
Consistori examina l’expedient relatiu al canvi de titular del 
contracte de recollida de fems. 
 
 Vist el dictamen emès per la comissió informativa municipal 
d’Hisenda. 
 
 Vist l’article 209 de la 30/2007, de 30 d’octubre,  de contractes 
del sector públic. 

Per NOU vots a favor (Regidors del PSOE, UCAP-UM, EU-els V erds i 
PSM-EN) i SIS  abstencions (Regidors del PP i Es Grup), sent diss et el 
nombre legal de membres del Consistori i quinze els  assistents, ( el Sr. 
Batle ha abandonat la sala mentre es va debatre i votar aquest punt,  a l’empara del disposat en l’art. 73 de la 
Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, art. 76 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local i art. 96, del Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre),  
S’ACORDA: 
 
Primer.- Aprovar el canvi de titular a NET I FRESC SL en la prestació 
del contracte del servei de recollida de fems. 
 
Segon.- Notificar el present acord als interessats.  
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Una vegada finalitzat el debat i votació d’aquest punt, s’incorpora a la sessió el Sr. 
Batle. 

 
 
 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les catorze hores i quaranta minuts. 
 
 
 
 
 

 


